

# **Academic Perspective**

**USA Chinese Scholars Association**

**Volume 13, 2017**

ISBN 1936 -1246

## **Co-Editors**

Ke-Qin Hu, MD, FAASLD, University of California, Irvine  
Michael Zhang, J.D., Attorney at Law

## **Editorial Board**

Dr. Zhonghe Wu, National University  
Dr. Yong-Gang Li, University of Southern California  
Sheng-He Huang, University of Southern California  
Dr. Peter Zhang, California State University – Fullerton  
Dr. Ming Yang, University of California, Riverside

**© Copyrights of USACSA 2017**

The contributors have the copyright and sole responsibility to their individual writings.  
The papers reflect the authors' views only.



# Table of Contents

2017年USACSA赴江西南昌、山东青岛五校春晖学术交流团总结 美国华裔教授学者协会.....	1
医学教育与人文教育相融合的人才培养研究 陆涛.....	13
紫海战略与城市群发展 陈岳云.....	18
Clinical Implications and Management of Chronic Occult Hepatitis B Virus Infection <i>Mohit Mittal &amp; Ke-Qin Hu</i> .....	28
Feasibility Study of College's Online Education in Online College of East China University of Science and Technology <i>Eric Y. Tao &amp; James Ming-Hsun Chiang</i> .....	43
基于基层岗位需求的高职高专临床医学专业人才培养体系的探索 张朝霞, 刘芳, 刘建强, & 史绍.....	58
Research on Hierarchical Ordering of Schematic Knowledge Based on Relational-representational Complexity Model <i>Xiayu Zhang &amp; Qing Yan</i> .....	68
康复治疗技术专业人才培养模式的创新与实践 汪海英 & 李筱.....	81
A Comparison of Compulsory Education Policies between China and India <i>Yanjin Mu</i> .....	85
Blood Pressure Guideline <i>Jenchen Yang</i> .....	99
Becoming a "Master Questioner" Like Drucker <i>Ping (Penny) Li</i> .....	111
水中分娩术对比传统分娩术对产妇影响的 meta 分析 王泉月.....	115

A Leadership Paradox <i>Michael Cortrite</i> .....	122
应用体外冲击波联合 ERCP 介入治疗胆总管及胰管结石初探 无非 & 姜书山.....	129